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Voorwoord 

Het tentoonstellingsseizoen is weer voorbij, waarbij de leden van de Woudzangers, op de 

laatste tentoonstelling het Nederlands Kampioenschap, allemaal goed in de prijzen vielen 

vooral de 3 jeugdleden, die mee deden behaalden allemaal goud, zilver en brons wat een 

knappe prestatie is. Ook de 

senioren vielen allemaal in de 

prijzen, dus prijswinnaars 

allemaal gefeliciteerd.                                                                                                                                                 

Nu maar weer beginnen met de 

kweek, alhoewel de vroege 

kwekers de eerste jongen al op 

stok hebben, moeten de latere 

kwekers nog even geduld hebben, 

hopende op een goed 

kweekseizoen, zodat ook dit jaar 

weer goede en veel vogels, mee 

kunnen doen aan de 

tentoonstellingen.  

 

Op 21 januari hadden we onze 

jaarvergadering, waarbij de 

opkomst van de leden onder de 

maat was, dat is wel jammer dat 

de meeste leden niet aanwezig 

zijn, het zal allemaal wel bij deze 

tijd horen en dat er andere dingen 

belangrijker zijn.                                                                                                

Tijdens deze vergadering hebben 

wij afscheid genomen, van onze 

materiaalman Yorrick ter Veld, 

die door drukke thuis werkzaamheden niet herkiesbaar was. Hem werd door de voorzitter een 

dankwoord uitgebracht met een mooi bos bloemen voor zijn inzet deze periode. Zijn opvolger 

is Simon Tabak, die zich als enige kandidaat had gesteld, wij wensen hem hartelijk welkom in 

ons bestuur en dat hij maar een mooie tijd mag beleven met ons.  

 

Ook zijn Wietze en ik weer op ziekenbezoek geweest, met een mooie fruitmand bij Gert 

Wolters, die een nieuwe knie heeft gekregen en nu probeert, om weer snel vele kilometers te 

gaan lopen, alhoewel dat wel zijn tijd moet hebben.                                                                                

Tevens hebben wij ook alweer onze 1e contactavond gehad, die verzorgd werd door ons 25 

jarig lid Auke Vlieger, wat wel een mooie avond was, met prachtige film over de 

Markerwaard, daarna kwamer er nog dia’s over het Loropark in Tenerife. Dus was het weer 

een geslaagde avond, diegene die er niet waren hebben wel wat gemist.  

Tevens wil ik de nieuwe leden welkom heten bij de Woudzangers, vooral de 2 nieuwe 

jeugdleden, want dat moet de toekomst worden van de Woudzangers, volgens mij is er geen 

enkele afdeling met zoveel jeugdleden, daar mogen wij als bestuur trots op wezen en dat zijn 

wij ook. Verder wil ik een ieder een mooi voorjaar wensen en een goede kweek. 

 

     Met Vriendelijke Sportgroeten. 

     Voorzitter Arend Vissia. 



 



Kennismaking met Jeugdlid Sije Wassenaar. 
 

Dit keer had ik een afspraak geregeld, waarbij ik niet 

met de auto op stap hoefde en het lopend kon doen, 

want ik had een afspraak gemaakt met ons jeugdlid Sije 

Wassenaar, die in Burum woont aan de Wendel 3, dus 

kon ik met mijn kladblok en fototoestel, 300 meter 

lopen en was ik ter plekke. Toen ik daar aankwam, ben 

ik direct achterom gelopen en naar binnen gegaan, dat 

kan hier in Burum nog, daar hoef je niet aan te bellen, 

je kunt zo naar binnen lopen en jahoor, Sije zat al braaf 

op de stoel op mij te wachten.                                                                   

Zijn vader had de koffie ook al klaar, dus eerst maar 

even koffie drinken, dat duurde Sije wel wat te lang, hij 

zei op een gegeven moment, wanneer ga je beginnen met mij wat te vragen, ik zei dan 

beginnen we nu, eerst maar wat foto’s maken, toen moest hij eerst zijn haar nog netjes 

uitkamen, want hij wou er keurig uitzien op de foto.  

 

Toen zijn we naar het vogelhok gegaan in de schuur, waar zijn vogels zitten en heb ik wat 

fotos gemaakt, van de binnenkant, want buiten was het te donker om de volières ook op de 

foto te zetten. Sije heeft 2 buitenvluchten met een binnenhok, waar een koppel barrabanden en 

een koppel roodstuiten in zitten en binnen zijn nog 6 broedkooien met fisheri’s, maar die zijn 

van zijn vader.  

Sije is in 2013 geboren in Burum en zit daar ook op de lagere school, maar wel in de laatste 

groep, over 3 maand ga ik naar het Aeres in Buitenpost, waar ik ga leren wat er zoal op de 

boerderij gebeurt, want dat vind mooi en als ik dan 17 of 18 ben, wil ik in het leger dat lijkt 

mij geweldig.  

 

Sije heeft ook al 

verkering gehad, maar 

dat heeft zij weer 

uitgemaakt, dus nu wil 

ik voorlopig ook geen 

verkering weer.                                                                                                                          

Hoe is jou vogelhobby 

ontstaan, dat komt 

door mijn vader, die 

had vogels en toen had 

ik konijnen, toen mijn 

vader vorig jaar de 

vogels wegdeed, ben 

ik begonnen met 

vogels en zijn de 

konijnen weggegaan. 

Inmiddels heeft mijn 

vader ook weer vogels 

en doen we alles 

samen dat is mooi.  

Het voer wat mijn vogels krijgen haal ik bij de Welkoop weg, dat is grote parkieten zaad met 

zonnepitten, het eivoer wat ze krijgen is van Cede met krachtvoer, verder krijgen ze grit en 



maagkiezel,  ook krijgen ze wel 

appel, sinasappel, paprika, spruiten, 

witlof, yerri cup en trosgierst.  

 

Het schoonmaken doet mijn vader, 

maar ik help hem wel daarmee, want 

we willen het wel netjes hebben, dus 

moet het geregeld schoongemaakt 

worden.  

Het kweken begint bij mij in maart 

en duurt tot wanneer de vogels niks 

meer doen, want die grote parkieten 

doen meestal maar 1 ronde, de 

roodstuiten verwacht ik wel dat die 2 

keer broeden, dat moet ik nog even afwachten, hoop wel dat ik dit jaar wat jonge vogels 

kweek.  

 

Ook krijg ik wat jonge fisheri’s van mijn vader, dan kan ik daar volgend jaar ook mee kweken 

en die kunnen dit jaar, dan ook naar de tentoonstelling, waar ik zeker weer aan mee doe. Ik 

heb het afgelopen jaar ook 4 vogels ingestuurd, die hadden alle 4 een prijs, waar ik een mooie 

beker mee heb gewonnen.  

Op de feestavond heb ik mij ook goed vermaakt, lekker eten en lootjes kopen vond ik ook 

mooi, vooral toen ik een mooi vleespakket won, daar kom ik dit jaar ook zeker weer terug.  

De vergaderingen en filmavonden ben ik nog te jong voor om daar heen te gaan, want dan 

kom ik te laat op bed en ik moet mijn slaap wel hebben, om fit op school te zijn.  

Het clubblad lees ik wel, vooral nu het over mijzelf gaat, ik ben nu al nieuwsgierig wat er 

allemaal in komt te staan.  

Heb je nog meer hobby’s Sije, jawel ik mag graag achter de computer zitten, om spelletjes te 

doen en ik voetbal ook elke dag met mijn vrienden. Ik wil binnenkort ook op voetbal bij de 

Lauwers en ik heb ook 

nog een legermuseum, op 

de zolder van de schuur 

die ik in de zomer open 

heb om te bezichtigen. 

Verder mag ik ook graag 

buiten spelen, met mijn 

vrienden en dat is het zo’n 

beetje wat ik doe. Sije dat 

waren mijn vragen, het is 

alweer half 10 dus voor 

jou is het weer bedtijd, 

bedankt voor de 

medewerking en heel 

graag, tot een volgende 

keer en succes met jou 

vogels.                                                                                                                                        

   

         Arend Vissia. 

     

 



  



 

Nederlands Kampioenschappen Hardenberg. 
 

Op het NK hebben de 8 leden van de Woudzangers, een prima resultaat behaald, vooral de 

jeugd, die hebben allemaal goud, zilver en brons bemachtigd, dat was geweldig.                              

Ook de senioren behaalden daar prima resultaten. Dus hebben zij de Woudzangers weer 

positief op de kaart gezet, hoop dat er volgende keer weer wat meer Woudzangers leden 

meedoen, want er zit kwaliteit genoeg bij onze leden. 

 

Uitslag 

 

Harm de Haan: Kanarie geel schimmel 92 pnt Goud, 91 pnt Zilver, 90 pnt Brons. 

Hesseljan van Lune: zebravink maskergrijs man 90 pnt Goud, roodsnavel spitsstaartamadine 

wildkleur 92 pnt Goud en  90 pnt Zilver. 

Hielke Andringa: Catharina groen 90 pnt Goud, turquoise 91 pnt Goud en ef grijsvleugel 

groen 90 pnt Goud. 

Gerrit van Lune: 

Binzen astrilda wildkeur 

man stel 181 pnt Goud, 

enkeling 91 pnt Brons 

en binzen astrilde oranje 

man stel 180 pnt Goud. 

Jan Andringa: 

Zebravink maskergrijs 

man 91 pnt Goud, timor 

zebravink wildkleur pop 

92 pnt Zilver, 

maskerbruin man 90 pnt 

Goud en rouwtortel 92 

pnt Zilver. 

Yorick terVeld: 

Zebravink witborst grijs 

man 91 pnt Zilver, pop 

92 pnt Goud en 90 pnt 

Brons. 

Wietze v/d Veen: Raza 

Espânol bont intensief 

94 pnt Goud, Sijs 

wildkleur stel 183 pnt 

goud, enkelingen 92 pnt 

Goud en 90 pnt Brons.  

Arend Vissia: Roodstuit 

parkieten stam 366 pnt 

Brons en stel 182 pnt 

Brons. 

 

Allen van Harte Gefeliciteerd! 

 

 

 



  



 

 
Agenda  Volièrevereniging de Woudzangers 2025  
 
 
TT vergadering:    07-10-2025 aanvang 20.00 uur Zaal de Klok Harkema 
 
Inleveren TT formulier: 14-10-2025 aanvang 19.00 uur  Café de Klok Harkema 
 
TT week van:     10-11-2024 t/m 15-11-2025 Zaal de Klok Harkema 

 
Feestavond:     22-11-2025 aanvang 19.00 uur Zaal de Klok Harkema 
 

 

Clubblad                                                                                                                                             

 

Leden, heeft u afgelopen jaar, nog iets leuks beleefd met de vogelhobby, laat het de redactie 

weten, want daar zit ik op te wachten, want wij willen heel graag die belevenissen met u 

delen, ook ander nieuws is van harte aanbevolen, dus leden schroom niet, stap in de pen en 

verblijdt de redacteur, doe het wel voor 1 juni 2025, dan verschijnt het volgende clubblad met 

uw nieuws laatst juni 2025.                                                                                                                       

                                                                 

De Redactie Arend Vissia.                                                                     

 

 

 

Cursus Houden van Dieren. 

 

Onze leden Jan Andringa en Wietze v/d Veen, hebben de cursus houden van dieren volbracht 

en zijn dus geslaagd. Dat houdt in dat wij tijdens onze tentoonstelling, hun papieren mogen 

gebruiken en niet meer afhankelijk zijn van derden, heren van harte gefeliciteerd met dit 

resultaat! 

 

 

 

Nieuwe leden: 

 

Nieuw lid:             Wessel Wassenaar,   Wendel 3,  9851 TH Burum 06-18650535 

Nieuw jeugdlid:     Marten Andringa,    Jonkersvaart 47, 9366 TA Jonkersvaart 06-29500655 

Nieuw jeugdlid:     Femke Rekker,        Pastorijehof 11, 9295 KB Oudwoude 06-29156265 

 

Wilfred de Haan. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Kweeklijst 2025 

  

AT Vissia, Herestraat 17 

9851AA Burum 06-25184345 

Kweeknummer 0JZG 

Catharinas in diverse mutaties,  

Roodstuit wildkleur, Pennant  Rosellas 

wildkleur .Bergparkieten, Barrabanden, Stanley 

Rosella’s  blauw en Prachtrossela’s 

  

J Andringa, Jonkersvaart 47 

9366TA Jonkersvaart 06-29500655 

Kweeknummer 4KRH 

Timor zebravinken, Zebravinken witbont, 

isabel, oranjeborst bruin en bruin, Diamant 

duiven, Blauwe grondduiven, Barmsijzen, 

Raza Espanòl. 

C Wiersma, Dwerssingel 2 

9281RN Harkema 0512-362971 

Kweeknummer VM15 

Kanaries Geel intensief, Geel schimmel, 

Geel-ivoor intensief, Geel –ivoor schimmel. 

Roodbrons, Putters, Barmsijzen. 

WK v/d Veen, Boekweitstrjitte 70 

9281NG Harkema 06-51468225 

Kweeknummer 1MGV 

Raza Espagnôl, Sijzen, Barmsijzen in diverse 

mutaties. 

 . 

K Bosma, Nije Buorren 31 

9221TK Rottevalle 0512-341964 

Kweeknummer JV99 

Turquoisine wildkleur 

M Posthumus, It Oerset 6 

9284SM Augustinusga 0512-352071 

Kweeknummer 4PTL 

Splendid wildkleur,Splendid blauwe 

witborsten. 

A.Vlieger, Heidewei 70 

9299HZ Zwagerbosch 06-12755529 

Kweeknummer 5RGL Ps 84407 

Halsbandparkieten Witkopwitstaarten               

( Bleekstaarten) in diverse kleuren nu ook in 

Opaline. 

  

B. Rekker, Pastorijehof 11 

9294KB Oudwoude 06-29156265 

Kweeknummer 4RDR 

e-mail b.rekker.br@gmail.com 

 Kanaries rood mozaiek en harlekijn. 

R. Veenstra, Kievitstraat 45 

9291HN Kollum 06-20263432 

Kweeknummer 9KHN 

Email rene@aga-roseicollis.com 

Agapornis Rosceicollis, Pale fallow en splitten. 

Mutaties in de blauwserie.Grasparkieten, 

Fallow en splitten, Kuiven. 

Prachtrosella’s Mutaties in de witvleugel. 

  

Wilt u ook vermeld worden in de kweeklijst, neem dan contact op met de redactie, er kunnen 

gerust nog een paar leden bij. 

       Arend Vissia. 

 



  



Jaarvergadering 21-01-2025  

Aanwezig: 16 leden en het gehele bestuur. 

Met kennisgeving afwezig: H. v/d Veen, B. v/d Beek en W. Wassenaar 

1;  Opening: 

De voorzitter opent de vergadering om 20:10 uur en heet een ieder welkom. 

Hier op volgend wordt er een moment van stilte gevraagd voor het overlijden van W. Bakker 

en A. Bethlehem. 

 

2;  Mededelingen en ingekomen stukken: 

 Brief van Indeed. 

 Brief van een advocaat met een boete van 500 euro voor het plaatsen van foto’s in ons 

clubblad zonder auteursrecht. Wilfred laat uitzoeken of wij dit wel of niet verplicht zijn te 

betalen. Wel gaan wij geen clubbladen meer in het archief op onze website plaatsen en de 

ouden gaan we verwijderen om dit in het vervolg te voorkomen.  

3;  Notulen en jaarverslag secretaris:  

Op de notulen zijn geen op- en of aanmerkingen en deze worden vastgesteld. 

Vervolgens leest de secretaris het jaarverslag voor. Hier zijn ook geen op- of aanmerkingen  

op. 

 

4;  Jaarverslag penningmeester: 

De kascommissie heeft alles gecontroleerd en goedgekeurd. Verder is er een kleine 

toelichting door de penningmeester. Verder zijn hier geen op- en of aanmerkingen op.  

 

5;  Benoeming nieuw kascommissielid:  

G. Gjaltema is benoemt als nieuw kascommissielid en J. van Lune als reserve. 

 

6;  Bestuursverkiezing: aftredend en niet herkiesbaar Y. ter Veld. Hiervoor heeft S. Tabak zich          

verkiesbaar gesteld. Aftredend en herkiesbaar A. Vissia: 

Yorick krijgt een woord van dank en een bos bloemen cadeau van de voorzitter namens alle 

leden van De Woudzangers.  

Siemen: welkom in het bestuur, want er zijn geen tegenkandidaten. 

Arend is ook weer voor 3 jaar van de partij als voorzitter. 

 

7;  Pauze 

 

8;  Verkiezing: 

 Deze is vervallen omdat er geen tegenkandidaten waren. 

 

9;  Verslag en TT en feestavond: 

Dit verslag wordt voorgelezen door Gerrit van Lune. Proficiat, Gerrit mooi gedaan! 

 

10;  Contactavonden/ledenvergadering: 

 Wanneer iemand leuke suggesties heeft voor een contactavond dan horen wij dit graag!!!! 

4 Februari komt Auke Vlieger.  



 

11;  Rondvraag: 

- Arend vraagt of er iemand is die de advertenties zou willen gaan maken? Deze persoon kan 

dan eerst nog in een soort van opleiding bij Benny. WIE o Wie??? 

- Wilfred geeft aan dat het lidmaatschap alleen nog maar per half jaar opgezegd kan worden. 

Verder zijn er van veel leden de gegevens niet meer actueel zoals adres, bankgegevens, 

telefoonnummer en @mailadres. Bij wijzigingen hierin graag doorgeven aan het bestuur! 

- Harke geeft aan dat niet alle klasse nummers in de catalogus kloppen. Arend legt uit dat dit 

allemaal klopt. Verder vraagt Harke: waarom is een toegangskaartje voor de NK online een 

euro duurder dan aan de kassa? Arend neemt dit mee naar de bondsvergadering. 

 

De prijswinnaars van de NK mogen een bos bloemen in ontvangst nemen en de winnende 

jeugdleden ontvangen een waardebon. 

 

12;  Sluiting: 

Arend sluit de vergadering om 21:45 en heet een ieder wel thuis.  

        Jan Andringa. 

 
Jaarverslag Volièrevereniging ‘De Woudzangers’ 2024 
 Vanzelfssprekend. Vanzelfsprekend  
Vanzelfsprekend heb ik weer een jaarverslag mogen maken en heb ik vanavond de voordracht van 
mijn jaarverslag over 2024.  
Dat dit iets is waar je over het gehele jaar aantekeningen van bij houd en ik hier toch zeker één a 
twee avonden mee bezig ben geweest is iets wat ik gewoon en normaal vind.  
Het hoort er nou eenmaal gewoon bij. Ik vind het ook vanzelfsprekend dat de penningmeester een 
financieel verslag heeft gemaakt.  
 
Het jaar 2024 is afgetrapt met de NK in Hardenberg. Wij als leden van de Woudzangers konden 
vanzelfsprekend onze vogels bij Wietze en/of Wilfred brengen, zodat zij dezen naar Hardenberg 
konden brengen en wij hier weer vertegenwoordigd mochten zijn. 
Het was dit jaar voor het éérst dat dit samengehouden werd met de Noordshow in Hardenberg. 
Persoonlijk vind ik dit een geweldige keuze, want wat was er veel te zien aan duiven, konijnen, 
cavia’s en natuurlijk onze welbekende gevleugelde vrienden. Daarnaast was er een heuse indoor 
kinderboerderij, een man met spinnen en slangen die je kon aanraken en soms zelfs mocht vast 
houden. Verder waren er nog tal van kraampjes met etenswaren, benodigdheden en nog veel meer 
om op te noemen. Wat mij op deze tentoonstelling het meest opgevallen en bijgebleven is dat er 
zoveel gezinnen met kinderen waren die er een leuk dagje uit van maakten. Echt wauw, wat mooi om 
te zien dat er zoveel jeugd was wat met grote ogen en vol nieuwsgierigheid naar al deze mooie 
tentoongestelde dieren aan het kijken waren! Naar mijn mening is dit erg belangrijk want we moeten 
groeien in het aantal jeugdleden zodat wij ook in de toekomst door mogen en kunnen gaan met onze 
mooie hobby. Erg veel bewondering heb ik voor alle mensen die zich vanzelfsprekend druk bezig 
hebben gehouden met de voorbereidingen, het aan- en inkleden van de zalen, het op de plek zetten 
van al deze mooie dieren. Dit moet wel gebeurd zijn met heel veel vrijwilligers die zich belangeloos in 
gezet hebben.  Van onze 8 leden, 1jeugdlid en 4steunleden die ingeschreven hadden mochten er 
maar liefst 10 in de prijzen vallen. Proficiat!!! Goed gedaan! 
 
Benny van den Akker mocht op 26 April een koninklijke onderscheiding in ontvangst nemen voor zijn 
verdienstelijke werk bij de badmintonclub BC85 en de Woudzangers.  
Door het jaar heen hebben wij vanzelfsprekend weer 2 contactavonden mogen houden. De eerste 
werd georganiseerd door ons steunlid Auke Vlieger die prachtige plaatjes liet zien van zijn 
Halsbanden en Alexanderparkieten en van enkele vogelparken in Spanje. 



De tweede werd georganiseerd door Kees Diepstraten over hoe je je vogels gezond en fit kan houden 
zonder het gebruik van medicijnen. 
 
Mijn persoonlijke hoogtepunt van het jaar is toch wel onze eigen onderlinge tentoonstelling die we 
dit jaar voor de 63e keer mochten houden in café de Klok. 50 Inzenders met 563 ingeschreven vogels! 
Een record aantal en dat terwijl het steeds minder gaat met onze hobby of zou dit toch enigszins 
meevallen? Het opbouwen ging van een leien dakje dankzij de vrijwilligers die zich hier voor hadden 
opgegeven. Ook de inbreng verliep weer soepel. Op de keurdag was alles ook weer goed voor elkaar 
en mocht het soepel verlopen. En beste leden, wat zit er verschrikkelijk veel kwaliteit aan vogels 
binnen onze vereniging. De acht keurmeesters bleven maar prijzen uitreiken. Hier waren we dan ook 
best lang mee bezig om alle kooien van de prijsstickers te voorzien. De openingsavond was erg 
gezellig, net als de rest van de TT-week. Vanzelfsprekend waren Thea en Janke hier de hele week 
aanwezig waren om lootjes voor onze vereniging te verkopen. Ook met het afhalen en het afbreken 
liep alles als een zonnetje en kun je zien dat wij als een goed geoliede machine te werk gaan, want 
alles was zo aan de kant. 
 
Op de feestavond konden we ons vanzelfsprekend tegoed doen aan het Chinese buffet. Met een 
volle maag mochten de jubilarissen gehuldigd worden en kon onze voorzitter hen de behaalde speld 
opprikken. Hierna was er de prijsuitreiking. Verder konden de voetjes van de vloer tijdens de 
livemuziek en was er nog een verloting met vleesprijzen.  
 
Op de districtstentoonstelling die gehouden werd in Balk waren wij als de Woudzangers wederom de 
beste vereniging! Wel done inzenders! 
  
Er waren 9 jubilarissen dit jaar. Klaas Bosma 50 jaar lid, Simon de Boer en Kees de Meer 40 jaar lid. 25 
jaar lid waren: Gerard v/d Wiel, Einte Postema, Pieter Veenstra, Rene Veenstra, Jan Andringa.  
Auke Vlieger was 25 jaar steunlid.    
 
Bestuurlijk waren er dit jaar geen veranderingen. 
 
Dit jaar zijn ons ontvallen: W. Bakker uit Surhuisterveen en  A. Bethlehem. We wensen de 
nabestaanden veel sterkte toe.  
 
Er is een fruitmand gebracht bij: W. Wassenaar, A. Vissia, I. Sevinga en A. Helder. 
 
Het bestuur kwam 3 keer bijeen voor een vergadering. Het clubblad is 4 keer gepubliceerd dit jaar. 
 
Als nieuw lid mochten we verwelkomen: M. van Houten, A. de Kok, T. van der Veen, A. Rajab, R. 
Hamstra, A.H. Rinzema, M. Hoogendoorn & C. van Houten. De jeugdleden: Femke Rekker, Sije 
Wassenaar, Timo Wijngaarden en Jesse Buist. En de steunleden: M.L. Kooij, R.M. Kooij en S. 
Roskamp.  
 
Op 31 December 2024 hadden we 138 leden, 15 steunleden en 10 jeugdleden. Totaal 162 leden.  
 
Vanzelfsprekend, maar is dit alles ook echt vanzelfsprekend of……? 
Besturen en alle vrijwilligers: hartelijk bedankt voor alle inzet! Zonder jullie zijn er geen verenigingen, 
tentoonstellingen en contactavonden!  
 

Secretaris Jan Andringa. 





Vogelweetje Maart 2025 

Abnormaal groot pinguïnkuiken Pesto groeit uit tot 

socialmediaster 

Hij is nog maar negen maanden oud, maar is nu al abnormaal groot en weegt met 22 kilo net 

zoveel als zijn pleegouders Hudson en Tango samen. Mogen we u voorstellen aan Pesto, dé 

attractie van Sea Life Melbourne en inmiddels ook een ster op sociale media. 

Pesto is het grootste koningspinguïnjong dat het Australische zeeaquarium ooit in huis heeft gehad, 
vertelde onderwijsbegeleider Jacinta Early vrijdag aan persbureau AP. Het kuiken kwam op 31 januari 
uit het ei en at afgelopen week voor het eerst meer dan zijn eigen lichaamsgewicht aan vis: 24 kilo. 
,,Volgens het veterinaire advies is die hoeveelheid voedsel gezond voor een kuiken dat bijna 
volwassen is. Ter vergelijking: zijn toegewijde ouders, Hudson en Tango, wegen elk 11 kilo’’, aldus 
Early.                                                                             
 
Pesto’s indrukwekkende gewicht is volgens Sea Life Melbourne te danken aan een aantal factoren. 
‘Allereerst is zijn biologische vader, Blake, onze grootste en oudste pinguïn. Ten tweede heeft hij 
geweldige pleegouders. De combinatie van goede genen en goede ouders verklaart zijn huidige 
gewicht, maar hij zal daar veel van verliezen als hij uitvliegt (zijn volwassen veren ontwikkelt)’, luidt 
het op de speciale site van Pesto. 
Volgens de Antarctic and Southern Ocean Coalition, een wereldwijde milieuorganisatie, wegen 
volwassen koningspinguïns tussen de 9,5 en 18 kilo. De zeevogels zijn de op één na grootste 
pinguïnsoort ter wereld, na de keizerspinguïn.                                                                             
 
Pesto is het enige kuiken van een koningspinguïn dat dit jaar in Sea Life Melbourne uit het ei kwam 
en het eerste sinds 2022, een jaar waarin er zes kuikens waren. De reden waarom vorig jaar geen 
enkel ei uitkwam, is niet duidelijk. Pesto’s groei zal volgens Early stagneren als hij zijn uitvlieg-periode 
ingaat, zo’n negen maanden na het uit 
het ei kruipen. Zijn bruine pluisveren 
maken dan plaats voor het zwart-witte 
verenkleed van een jongvolwassen dier. 
Zijn verzorgers verwachten dat hij in dat 
proces zal afvallen tot ongeveer 15 
kilogram. ,,Pesto gaat dat schattige 
babypluis verliezen. Het kan een tot 
twee maanden duren voordat hij er echt 
van af is. Dan is hij mooi, slank en 
gestroomlijnd”, weet de 
onderwijsbegeleider. Ze verwacht dat 
het koningspinguïnkuiken nog twee 
weken herkenbaar zal blijven als de 
gewilde TikTok-beroemdheid die hij is 
geworden. 
 
Zijn wereldwijde roem groeide met zijn omvang. Volgens het zeeaquarium hebben inmiddels meer 
dan 1,9 miljard mensen over de hele wereld hem via sociale media bekeken. Sommige fans gaven 
daarbij aan dat ze ‘niet kunnen wachten om hem te zien groeien'. "Zo'n klein hoofd voor zo’n groot 

https://www.visitsealife.com/melbourne/whats-inside/animals/king-and-gentoo-penguins/visit-pesto/?


lichaam”, merkte een bewonderaar vrijdag op toen een menigte zich voor het glas van het 
pinguïnverblijf verzamelde tijdens het voeren. 
 

       Willem Weening. 
 

Mop 
Een jonge man merkt in een supermarkt op dat een klein oud dametje maar om hem heen 

hangt. Als hij stilstaat, staat zij ook stil en ze bekijkt hem voortdurend. Tenslotte spreekt ze 

hem aan. “Ik hoop dat ik je niet lastig val, maar je lijkt zo ontzettend op mijn overleden zoon.” 

Hij antwoordt: “Het geeft niet.” “Ik weet dat het gek is, maar zou je, als ik de winkel verlaat 

tegen me willen zeggen: “Dag mam”? Je zou me zo gelukkig maken.” Ze gaat de winkel uit 

en als ze langs de kassa loopt, roept de man: “Dag mam.” Het oude dametje zwaait en lacht 

naar hem. Blij dat ie haar een pleziertje kon doen, gaat hij zijn boodschappen afrekenen. 

“Dat is € 121.85,” zegt de juffrouw aan de kassa. “Hoe kan dat nou zoveel zijn, ik had maar 5 

dingen..” Cassière: “Ja, maar uw moeder zei dat u haar boodschappen ook zou afrekenen.” 

       Willem Weening. 
                                                                      

Verslag van  de opbouw van de tentoonstelling 
 
Maandag 11 november was het dan alweer zover, opbouwen voor de 63e onderlinge TT in zalen de 
klok. Het hele opbouwproces verliep weer zeer voorspoedig mede door de codering die vorig jaar op 
de buizen zijn aangebracht was het voor de 12 vrijwilligers een fluitje van een cent. Zo rond 12.30u 
stond alles op zijn plek en kon de voorzitter met een gerust hart huiswaarts keren. Alle vrijwilligers 
heel hartelijk dank voor jullie enorme inzet, zonder jullie zijn we nergens! Rond 19.00 u was het tijd 
om de vogels in te brengen maar liefst 50 inzenders brachten hun vogels en rond 21.30 u waren ze er 
allemaal dachten we… maar we misten toch nog een iemand….maar eens even bellen, appen…maar 
geen gehoor. Op het laatste moment toch nog contact. “ Oooh ik dacht dat het morgen was”. Al met 
al…op dinsdagochtend erg vroeg stonden ook zijn vogels in de stellingen en was de TT compleet. 
Dinsdagochtend rond 08.15u kwamen de eerste keurmeesters binnen druppelen. Zodra ze alle 8 
binnen waren, maar liefst 6 mannen en 2 vrouwelijke keurmeesters kon de koffie geschonken 
worden met een heerlijke gevulde koek erbij. Hierna kon het “ zware” werk voor hun beginnen. 563 
vogels stonden er voor hun klaar, van 42 senioren leden en 8 jeugdleden. Een mooi aantal 
inzendingen het hoogste ooit. Vooral het aantal inzendingen onder de jeugdleden is iets om als 
vereniging trots op te zijn. De jeugd heeft immers de toekomst. Zo rond 12.30 u hebben we samen 
heerlijk gegeten van het stampotbuffet van het dorpshuis uit Burum. Uiteraard ontbrak ook dit jaar 
de zure haring niet! Daarna met volle buiken gingen de keurmeesters verder met het keuren van de 
vogels. Nadat alle vogels gekeurd waren en de prijzen bekend werden gemaakt rolde Arend Vissia er 
dit jaar uit als de grote kampioen. Zijn 5 beste vogels scoorden maar liefst 473 punten. Hiermee won 
hij tevens de Avicultura beker. De aanmoedigingsprijs die vorig jaar voor het eerst werd uitgereikt 
aan Bouke Wassenaar heeft zich gelijk uitbetaald. Maar liefst 9 van zijn 10 vogels vielen in de prijzen. 
Deze aanmoedigingsprijs ging dit jaar naar Johan Buist, wij hopen dat hij deze verwachting waar gaat 
maken. Zet m op Johan! Er wordt wel wat van je verwacht. Trots zijn wij op onze jeugdleden, zij 
wisten alle 8 een prijs te scoren.  
Waarvan 3 jeugdleden kampioen werden in hun klasse:  Harm de Haan; kanarie geel schimmel 92 
punten. Hielke Andringa; catharinaparkiet groen 91 punten en Hesseljan van Lune; spitsstaart 
amadine 92 punten. 
Dat er veel kwaliteit is binnen onze vereniging wordt ook dit jaar weer door de keurmeesters 
bevestigd. Meer dan de helft van de vogels vielen in de prijzen. Zo rond 15.30u was alles klaar en 
konden de keurmeesters met hun bonnetje geld innen bij Benny en weer huiswaarts keren. Daarna 
voor ons de taak alle prijzen op de kooien te plakken en de catalogus te laten drukken. De 



openingsdagen werden goed bezocht door de liefhebbers. Onze dames die elk jaar de verkoop van 
de loten voor ons verzorgen hebben dit jaar een recordbedrag binnen gehaald. Hiervoor onze dank! 
Als laatste willen wij als vereniging al onze vrijwilligers, sponsoren en adverteerders die op wat voor 
manier dan ook een bijdrage hebben geleverd hebben aan onze 63 e TT enorm bedanken voor hun 
inzet en betrokkenheid zonder hun zijn we nergens! Wij als bestuur zien jullie allemaal graag terug in 

2025 bij de 64e TT van volièrevereniging de Woudzangers.  Gerrit van Lune. 
  

Nieuwsbrief Februari 2025 Afd. Friesland 
Nu het tentoonstellingsseizoen voorbij is, kunnen we weer gaan kweken, alhoewel de vroege 

kwekers de eerste jongen al op stok hebben, mogen de latere kwekers nog even wachten voor 

zij beginnen, hopende dat een ieder een goed kweekseizoen mag beleven, zodat er weer veel 

vogels aan het eind van 2025 geshowd kunnen worden. De Friese Kampioenschappen in Balk 

waren succesvol, een goede organisatie en 150 vogels meer dan het jaar daarvoor, helaas 

waren er ook nog 10 deelnemers die door de vogelgriep niet mee mochten doen, dat was wel 

jammer nu maar hopen dat zij dit jaar, als de Friese Kampioenschappen in Ferwert zijn wel 

mee mogen doen. Ook het NK in Hardenberg  was een geslaagd evenement, met wat meer 

vogels bij de jeugd dan vorig jaar wat mooi is voor de toekomst, ook de publieke 

belangstelling was beter dan vorig jaar, hopende dat deze trend zich voortzet, al zal het 

aankomend NK wat gezamenlijk is 

met de Wereldshow in België, dat nog 

niet worden misschien.  

Er waren afgelopen jaar ook weer vele 

jubilarissen namelijk. Woudzangers 

Drogeham. J Andringa, P Veenstra, R 

Veenstra en G v/d Wiel 25 jaar. S de 

Boer en K de Meer 40 jaar.                                                                                

Klaas Bosma 50 jaar lid van de NBvV 

en de Woudzangers Drogeham e.o 

D08. Klaas is 50 jaar terug, begonnen 

met kanaries en heeft daar veel prijzen 

mee gewonnen, daarna neophema’s 

zoals splendid en turquoisines, 

waarmee vele kampioen titels werden 

behaald. Klaas heeft ook jaren gelopen 

op klompen, met een afbeelding van 

zijn splendid parkieten. Ook is Klaas 

al meer dan 40 jaar, de verzorger van 

de bekers bij de tentoonstelling en  

tevens vrijwilliger. Zelfs de 

vergaderingen en contactavonden mist 

hij bijna nooit. Wij als bestuur zijn blij met Klaas en hopen, nog vele jaren van zijn diensten 

gebruik te mogen maken. Klaas wordt de speld opgespeld, door voorzitter Arend Vissia en de 

bijbehorende felicitaties.  

Dokkum: J Voerman 40 jaar. Joure: A Ruiter 40 jaar. Leeuwarden: L Talman, W Wijkhuizen, 

I Bosma en E v/d Haring 25 jaar. B Stornebrink, R Papa en K Wouters 40 jaar. J Beckers, E 

Schaeffer en H Drijfhout 50 jaar. Ferwert: M Borger 50 jaar. J Swart en W Swart 25 jaar. 

Lutjebroek: P Baas 50 jaar. M Wolthuis, K de Langh en G Kraakman 40 jaar. N Grooteman 

25 jaar. Allen hartelijk gefeliciteerd met jullie jubileum. 

 
 



 
Op 01-12-2024 is dhr. E.P. 
Schaeffer 50 jaar lid van de N.B.v.V. 
Omdat we nog een jubilaris van 50 
jaar hadden zouden we dit tegelijk 
doen, helaas was deze verhinderd 
vanwege een operatie aan zijn voet 
zodat we hem alsnog in november 
op de bijeenkomst zullen huldigen. 
Dhr. Schaeffer is een groot 
liefhebber van tropische vogels en 
kleine papegaaiachtige vogels. 
Vroeger zat dhr. Schaeffer op de 
zeevaart en kwam dan in de mooie 
tropische landen bijzondere vogels 
tegen en zodoende raakte dhr. 
steeds meer geïnteresseerd in de 
vogels. 

Dhr. Schaeffer is een kundige man die veel over vogels weet en hier ook mooi over kan 
vertellen. Bourke-parkieten,agapornes, kakariki enz heeft dhr. gehad en ook vele prijzen 
mee gewonnen. 
Sinds 01-01-2019 is dhr. Schaeffer lid van de Leeuwarder Vogelvrienden, daarvoor was dhr. 
Schaeffer een actief en betrokken lid van Leeuwarden 1  

 

Huldiging Jubilarissen. De 

districtsvoorzitter Arend Vissia is 

deze avond aanwezig om dhr. J. 

Beckers, die 50 jaar lid is van de 

N.B.v.V, en dhr. W. Wijkhuizen, 

die 25 jaar lid is van de N.B.v.V. , 

de bijbehorende spelden op te 

spelden. Namens de Leeuwarder 

Vogelvrienden wordt beiden nog 

een mooie oorkonde uitgereikt 

met een bos bloemen omdat 

beiden ook resp. 50 en 25 jaar lid 

zijn van de vereniging. Arend 

Vissia wordt bedankt namens de 

vereniging met toepasselijke 

banketstaaf van Sinterklaas voor 

het aanwezig zijn deze avond als districtsvoorzitter. 
 

Op 12 december hadden wij, volièrevereniging Fugelnocht (M14) te Damwâld, de eer om ons 

lid, de heer Jonas Hoekstra te mogen huldigen met zijn 60-jarig lidmaatschap. Onze 

districtsvoorzitter Friesland, de heer Arend Vissia kwam langs om aan onze jubilaris de speld 

behorend bij een 60-jarig lidmaatschap op te spelden. Van de voorzitter Fugelnocht,, 

Christiaan Toornstra, ontving de heer Hoekstra een blijvende herinnering aan dit jubileum. 



De jubilaris heeft jarenlang 

" achter de schermen" 

meegeholpen bij het 

organiseren van de 

jaarlijkse tentoonstelling. 

Zijn vogelhobby startte 

met het houden van 

kanaries. Daarna 

"uitstapjes" naar het 

houden van en kweken met 

kleine en grote 

parkietensoorten. 

Nu de jaren voor hem gaan 

tellen, heeft hij zijn 

vogelbestand moeten 

inkrimpen en is hij weer 

teruggekeerd naar de roots, 

het houden van kanaries. 

Maar ook nog een koppel 

halsbandparkieten en 

roodvleugelparkieten 

kunnen hem nog dagelijks 

begroeten. 

Op de foto v.l.n.r. dhr. Toornstra, dhr. Vissia en de jubilaris dhr. Hoekstra. 

 

 

 

 

 

Wieb Swart – 25 jaar lid 

Wieb  is een gewaardeerd lid binnen de vereniging, qua tentoonstellen minder actief, maar 

bezoeken van de show altijd en wanneer er een grote show of iets dergelijk is kan de 

vereniging altijd een beroep 

doen op Wieb. En we hopen 

dat we dit ook nog lang 

mogen doen.                

Marten Borger - 50 jaar lid 

Marten was een fanatiek geel 

intensief kanarie kweker, hij 

ging vaak naar van der 

Pluijm in Hank. Marten had 

de gave te doen als of hij niks 

van kanaries wist en wist op 

de manier prachtige 

exemplaren daar te kopen. 

Uiteindelijk met een zilveren 

medaille op het NK in 

Apeldoorn. Dat verdomde 

ene bonte veertje of niet 

Marten? Marten stond ook 



aan de wieg van een nieuw tijdperk van de vereniging, waar hij samen met een aantal andere 

de bestuurlijke taken overnam van het oude bestuur. Marten zat ook in het bestuur tijdens de 

1e Friese kampioenschappen in Ferwert in 1995. Totaal denk wel ruim 20 jaar bestuurstaken 

gedaan. De kanaries hebben destijds plaats moeten maken voor de Caravan in Vledder. Toch 

is Marten vaak nog wel te porren voor een keurdag tijden de club kampioenschappen. 
Tevens hoop ik dat er op voorjaarsvergadering. van District Friesland op 4 april in het 

clubgebouw van de Drachtster Vogelvrienden, aan de Noorderdwarsvaart 84D, 9201KL-

Drachten aanvang 20.00 uur, alle afdelingen aanwezig kunnen zijn, zodat jullie dan ook 

allemaal je zegje kunnen doen en dat er dan niet te makkelijk aan gedacht word, om maar af te 

zeggen want daar doet het bestuur het toch niet voor, dus komt allen. Ook wil ik vragen aan 

de afdelingen, om hun bestuursveranderingen door te willen geven, tevens de vraag, of er in 

2024 leden zijn overleden, die door te willen geven aan de secretaris Jan Andringa, via de 

mail jan.sandringa@hotmail.com alvast bedankt. 

Ook hebben we 22 februari de eerste vergadering weer gehad, als bondsraad samen met het 

hoofdbestuur, daar is gebleken dat door de bezuinigingen er dit jaar een positief saldo is 

behaald, dus dat is een goed teken in deze zware tijd. Ook is er uit gekomen dat het NK in 

2026, niet samen valt met de Wereldshow, omdat er een groenvoorziening, in de hal van 

Hardenberg is en die duurt vanwege oud en nieuw, een week langer, dus is het NK een week 

later dan de Wereldshow. Tevens is het bestuur van de NBvV uitgebreid naar 7 personen, 

want er hebben zich 2 bestuursleden aangemeld en die gaan, een jaar meedraaien en als het 

goed voldoet, gaan ze daarna in het bestuur. Ook heeft Albert Zomer meegedeeld, dat zolang 

de gezondheid het toelaat, er nog een termijn aan vast te plakken. Dat geldt niet voor Sjaak 

van Bennekom die wil stoppen, dus daarom is de NBvV op zoek naar nieuwe 

penningmeester, als je dat wat lijkt mag je je daar voor aanmelden. 

 

Vogelgroet Arend Vissia  

Voorzitter District Friesland. 
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Pellerubriek 

 
Rondreis Australië november 2024  

Deel 1 
 

9 november 2024, De start van onze georganiseerde rondreis van 29 dagen door Australië. 
 
Na een overnachting in een hotel bij Schiphol  checken we morgens vroeg in op luchthaven 
Schiphol. Inchecken en door de douane komen ging als een geoliede machine. Rond een uur 
of 10 in de ochtend stijgen we op met de vliegmaatschappij Singapore airlines. Wetende dat 
vanaf dan we ons over moeten geven voor meer dan 24 uur vliegen met een tussenstop in 
Singapore. Maar gelukkig is de verzorging aan boord top, een drankje op zijn tijd en een 
hapje op zijn tijd, 
we komen niets te 
kort. Slapen in de 
vliegtuigstoelen is 
een ander 
dingetje maar dat 
zullen we ook wel 
overleven. 
Fantastische 
beelden zie ik 
door het raam 
vanuit het 
vliegtuig en ik hou 
mooi in de gaten 
boven welke 
landen we vliegen. 
Dit is al een leuke 
start van onze 
reis. 
Na deze lang 
vlucht en tijdreis (we zijn 10 uur vooruit gereisd in de tijd, gelukkig halen we deze uren wel 
terug op de terugreis), komen we eindelijk aan op Australisch grondgebied en wel in de stad  
Sydney. 
Dit is de plek waar we de eerste 3 dagen gaan vertoeven. Het is prachtig weer hier in Sydney 
en de jetlag valt erg mee. Dus het  verkennen van de stad kan beginnen. 
 
Na gesetteld te zijn in het hotel zijn we op stap gegaan.  



 

Deze stad telt een 5,5 miljoen inwoners met veel diversiteit in de bevolking.  
Het is een best wel drukke stad maar heeft zeker ook zijn rustpuntjes. Deze reis was  alleen 
inclusief hotel en reisleider en vervoer maar zonder ontbijt, lunch en diner, dus mochten we 
ook daar zelf  naar opzoek op eigen kracht of in 
samenwerking met onze geweldige Nederlandse 
gids. Maar dit is totaal geen probleem in deze 
stad, keuze genoeg en zelfs de ontbijt 
restaurantjes worden hier druk bezocht. 
De 3 dagen die we hadden in Sydney hebben we 
dan ook zeer goed besteed. Er word in Australië 
heel veel aandacht besteed aan de oorlogen 
waaraan is deelgenomen door Australië, zowel 
vredesmissies als echte handgemenen. Elke stad 
in Australië heeft zijn eigen grote 
herdenkingsterrein en gebouwen. Zo hebben we 
zowel de cultuur en de geschiedenis en natuurlijk 
ook de fantastische groene gedeelten van Sydney 
ontdekt. 
Ja hoor, ook de vogels komen we de eerste dagen 
zeker tegen in de stad.              
WOUW!!  Onze eerste geelkuif kaketoe 
Op een gras veldje  kwamen we een stuk of 5 

  Archibald Memorial Fontain 

Een van de eerste plaatjes. Met natuurlijk het alom bekende Opera House en 
de Harbour Bridge op de achtergrond. 



geelkuif kaketoes tegen waarvan deze het best op de foto kwam. 
De volgende dag hebben we een bezoek gebracht aan de botanische tuin van de stad. Maar 
liefst 30 HA. groot en werkelijk een genot van plant en dier. 
Elke stad in dit land heef een grote botanische tuin en overal de moeite waard om te 
bezoeken. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Australiën White 
ibis. 



 

Dit was wel het mooiste plaatje uit het park, de geelkuif en de lori op het beeld van de 
fontein in de tuin. 

 
Deel 2 van onze reis in de volgende editie. 
  

 
  



 



CONTACTAVOND 

4 februari 2025 
Dia en filmavond  verzorgd door Auke Vlieger 
Deze keer heeft Auke ons meegenomen naar de Markerwaard en hier een hele leuke film daarvan 
laten zien. Na de film zijn we nog even meegenomen naar Loropark op Tenerife. 
Het was weer zeer geslaagde avond verzorgd door Auke Vlieger. 

Vogelkalender Marker Wadden 
Hier volgt nog een klein verslag over de Markerwaard. 
Elk seizoen brengt andere vogels naar het eiland. Bekijk hier wanneer je welke vogels kunt 
verwachten: 

Voorjaar 

In het voorjaar is het een komen en gaan van vogels. Een wisseling van de wacht. De 

overwinterende vogels staan op het punt te vertrekken richting het noorden en de vogels die in 

het zuiden hebben overwinterd komen langzaam deze richting op. De eerste vogels, zoals de 

plevieren, zijn al bezig met hun nest en de ganzen hebben al heel vroeg jongen. De meeuwen 

vormen kolonies en broeden met honderden bij elkaar. Zo zijn ze beschermd tegen 

roofvogels. Marker Wadden is in het voorjaar ook een tussenstop voor vogels die 

overwinteren in het zuiden en daarna doortrekken naar het noorden, zoals de bonte 

strandlopers. De eerste zangvogels (kleine karekiet, rietzangers, baardmannetjes) weten 

Marker Wadden te vinden en langzaam hoor je steeds meer rietvogels zingen in het riet . De 

baardmannetjes hebben overwinterd op het eiland en zijn druk bezig met het maken van hun 

nest. Baardmannetjes kunnen in de winter op Marker Wadden blijven omdat ze rietzaden eten, 

zodra er weer insecten zijn schakelen ze daar op over. Ze hoeven dus niet weg te trekken om 

ergens anders hun voedsel te vinden, zoals wel het geval is bij de kleine karekiet. 

Zomer 

In de zomer is het één grote voerpartij en kraamkamer. De laatste vogels zitten op hun nest en 

de laatste jongen worden geboren. De visdieven vliegen af en aan met visjes om hun jongen te 

voeren en je ziet duizenden kokmeeuwen met jongen. De slechtvalk die broedt op de 

zendmast van Lelystad komt ook af en toe langs om eten te halen. Hij jaagt op alles wat hij te 

pakken kan krijgen, oppassen dus voor de overige bewoners van Marker Wadden! Aan het 

einde van de zomer kun je ook grote verzamel-/slaapplaatsen zien van duizenden 

oeverzwaluwen, zwarte sterns of visdieven. Zij komen overal vandaan om zich hier te 

verzamelen omdat ze op Marker Wadden veilig op de grond kunnen zitten. Ze verzamelen 

zich om hun buikje nog even vol te eten voordat ze in september als grote groep naar het 

zuiden trekken. Zo kun je er op de ene dag nog duizenden zien en de andere dag, als de wind 

goed staat, zijn ze allemaal vertrokken. 

Najaar 

In het najaar is het echt spitsuur op Marker Wadden. Vogels vliegen af en aan. De laatste 

blauwborst vertrekt naar het warme zuiden en de eerste vogels uit Scandinavië, zoals 

koperwiek, zanglijster en kramsvogel, weten de eilanden te vinden. Sommigen zelfs voor een 

korte stop van één dag om bij te tanken voordat ze weer verder vliegen. De kans dat je 

baardmannetjes ziet is vrij groot want die overwinteren in Nederland en misschien laten de 

eerste wintergasten, die de kou van het noorden ontvluchten, zoals sneeuwgorzen, zich al 



zien. De vogeltrek is op zijn top en elke dag is een verrassing. Harde wind en stormen zorgen 

voor de nodige dynamiek op het eiland. Dat is goed voor de natuur en spannend tijdens 

wandelingen langs de overloop plekken en het Noordstrand. 

Winter 

In de winter is het vrij rustig op Marker Wadden. Rond het eiland zitten wel heel veel eenden 

omdat dit de enige plek in het Markermeer is die voor wat beschutting zorgt. Vogels die 

normaal in de fjorden in Noorwegen zitten, zoals brilduikers en zaagbekken, komen nu naar 

Marker Wadden. Op het eiland zelf zie je soorten die we alleen in de winter vinden, zoals de 

ijsgorzen en strandleeuweriken. Heb je deze laatste goed in beeld van je verrekijker dan 

herken je hem direct aan de opvallende geel/zwarte tekening op het gezicht. Deze vogels zijn 

de rest van het jaar niet te zien. 

    Harke Pel. 



 



 

Nawoord. 

 

Dit is alweer de laatste pagina van het eerste clubblad in 2025, met veel nieuws over de 

Woudzangers. Maar bij deze wil ik de leden wel vragen, heeft u ook nieuws dan zou ik dat 

graag van jullie ontvangen, want hoe meer leden een stukje schrijven, des te mooier word ons 

clubblad.  

In dit nieuwe jaar moesten we ook weer bij de adverteerders langs, voor hun financiële 

bijdrage, gelukkig waren zij ook weer bereid om mee te doen, alleen D Westra heeft zich voor 

het clubblad afgemeld en zijn broer Salejan Westra is de nieuwe adverteerder, waar wij wel 

mee zijn ingenomen. Dus leden houdt rekening met hun bij uw aanschaf en steun ze ook met 

uw aankoop.  

 

Benny van den Akker bedankt voor de hulp bij het samenstellen van clubblad 130, je neemt er 

toch weer tijd voor, in de voor jou drukste tijd van het jaar. Ook nog bedankt voor het stukje 

uit de oude kranten, alleen komen we steeds dichterbij het laatste nieuws. 

Wilfred de Haan ook bedankt voor de ledenmutaties, want er komen zo wel weer jeugdige 

leden bij, wat goed is voor toekomst. Ook nog bedankt voor het incasseren van de contributie, 

want dat was dit jaar wel een stuk moeilijker dan anders, je moest er bij veel leden achteraan, 

wat een kwalijke zaak is helaas. 

Jan Andringa ook bedankt voor het jaarverslag en de notulen van de jaarvergadering, zo heb 

jij ook weer een bijdrage geleverd aan dit clubblad, het was allemaal keurig uitgewerkt. 

 

Gerrit van Lune jij ook bedankt voor het verslag van de onderlinge tentoonstelling, dat heb je 

keurig gedaan, misschien dat je dit jaar ook nog een verslag, van de Friese en Nederlandse 

kampioenschappen kunt doen, dat zou mooi zijn. 

Harke Pel bedankt voor jou bijdrage, over de reis van Australië en dat er nog een vervolg 

komt. We kunnen alleen maar jaloers zijn dat jullie die mooie reis hebben beleefd, tevens nog 

bedankt voor de sprekers voor de contactavonden, die waren mooi, het is altijd jammer dat er 

zo weinig leden gehoor aan geven, hopelijk word het in de toekomst wat beter. 

 

Willem Weening bedankt voor de vogelweetjes en de mop, die waren ook weer interessant, 

hoop wel dat je daar mee doorgaat, want dan hebben wij elke 3 maanden ook nog even een 

bijpraatje. 

Sije Wassenaar, jij ook bedankt voor de medewerking aan” de kennismaking met”, dat was 

heel gezellig bij jou en je vader, nu maar goed je best doen met de kweek, dan zien we jou 

jonge vogels wel weer op de tentoonstelling verschijnen.  

 

Ook de nieuwe leden welkom bij de Woudzangers en ik hoop jullie gauw te mogen 

ontmoeten.  Bij deze wil ik de leden ook nog vragen, of er leden bij zijn die in de kweeklijst 

willen, want die is niet zo groot, dus wilt u hier instaan meld dat even bij de redactie, dan 

zetten wij hem erin.  

Verder hoop ik dat een ieder een goed kweekseizoen mag beleven, zodat we in november bij 

onze 64e onderlinge tentoonstelling veel mooie en goede vogels mogen inschrijven.  

Nu wil ik een ieder nog een mooie lente wensen, alhoewel de start al met prachtig weer 

begint. Laten we dat maar zo houden en tevens nog een mooie start van de zomer. 

        Arend Vissia. 

 



 



 


